



StarTimer Pilot Automatic Chronograph

Equally at home with a pilot's jumpsuit or a business suit, this chronograph offers a perfect combination of elegance and sporting performance. Both classy and trendy, its anthracite dial is extremely easy to read - an absolute necessity in the field of aviation - with clearly defined luminescent markings. This model, produced in a series of 8,888 numbered pieces, comes in a gift box that also contains a Cessna Mustang scale model plane. -----
 Mechanical automatic movement, AL-860 calibre. Hours, minutes, seconds, chronograph. Steel case. Black leather strap with white top-stitching. Retail prices: CHF 2,690 USD 2,995 € 2,095

Movement	Mechanical automatic, AL-860 calibre, 28,800 vib/h, 46-hour power-reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, chronograph
Case	Brushed steel, 44 mm Convex sapphire crystal Transparent back Water-resistant to 100 metres
Dial	Anthracite sunray with black flange Luminescent Arabic numerals and hour and minute hands 30-minute counter and small seconds at 3 and 9 o'clock respectively
Bracelet/Strap	Black leather with white top-stitching



StarTimer Pilot Automatic Chronograph

Aussi à l'aise avec une combinaison de pilote qu'associé à un costume, ce chronographe affiche un savant mélange d'élégance et de performance sportive. Tout à la fois très classe et branché, son cadran anthracite joue la carte de la lisibilité - un leitmotiv absolu dans le domaine de l'aviation - avec des indications lumineuses généreusement agencées. Décliné en 8'888 exemplaires numérotés, ce modèle est livré dans un coffret cadeau accompagné d'un modèle réduit de l'avion Cessna Mustang. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique, calibre AL-860. Heure, minute, seconde, chronographe. Boîtier acier. Bracelet en cuir noir surpiqué blanc. Prix publics : CHF 2'690.- USD 2'995.- € 2'095.-

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre AL-860, 28'800 alternances/heure, réserve de marche de 46 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, chronographe
Boîtier	Acier brossé, 44 mm Glace saphir convexe Fond transparent Étanche à 100 mètres
Cadran	Anthracite soleillé avec réhaut noir Chiffres arabes et aiguilles des heures et minutes lumineux Compteur 30 minutes et petite seconde à respectivement 3h et 9h
Bracelet	Cuir noir surpiqué blanc